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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 1. 11. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, 

prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, 

prof. Willi 

Informace rektora:   
➢ Aktuální situace na rektorátu JAMU: Petra Bělohlávková, která k 31. 10. (jejíž pracovní poměr na 

JAMU skončil k 31. 10.) byla v sobotu 30. 10. pozitivně testována na covid-19. Na rektorátu byla 
naposled ve středu 27.10., všichni, kteří se s ní setkali (rektor a další) by se měli bezprostředně 
přihlásit na PCR test a do obdržení výsledku setrvat v karanténě.   

➢ Rektor pozval Mgr. Prokeše, aby Kolegium informoval o možnostech dalšího postupu po 
prozatím neúspěšné volbě rektora.  
Mgr. Prokeš vysvětlil, že dosavadní volba proběhla podle usnesením Akademický senát JAMU ze 
dne 29. července 2021, které bylo přijato v souladu s čl. 31 Jednacího řádu AS JAMU. Po šesti 
kolech, jež proběhly v pondělí 25. a ve středu 27. 10. 2021, kdy ke zvolení rektora nedošlo se 
dnes Mgr. Prokeš setká s předsedou AS JAMU doc. Novozámským, který s ním bude konzultovat 
další postup. Volba rektora by měla být vyhlášena do konce tohoto týdne.  
V následné diskusi Mgr. Prokeš vysvětlil kolegiu všechny možné alternativy dalšího postupu, 
který se bude řídit čl. 32 – 38 Jednacího řádu AS JAMU.  
Rektor informoval, že už se o další kandidaturu nebude ucházet.  

➢ Etická komise nemůže být ustavena na dnešním jednání Kolegia, poněvadž HF, jak vyplývá ze 
„Zápisu mimořádného kolegia děkanky HF JAMU dne 21. 10. 2021“ nemohla v požadovaném 
navrhnout tři členy do Etické komise, „jelikož nejsou specifikovány vztahy mezi fakultní a 
celoškolskou komisí a není specifikována náplň práce členů komise“ a není vyjasněn vztah mezí 
Etickou komisí HF JAMU a Etickou komisí JAMU.  
Rektor vysvětlil, že Etická komise JAMU bude ustavena na základě Etického kodexu JAMU, 
z něhož vyplývají i její kompetence. Etický kodex JAMU byl projednán v AS JAMU v únoru 2019, 
nepodařilo se však dohledat na základě jakého předpisu byla ustavena Etická komise HF JAMU. 
Na ustavení Etické komise JAMU apeluje i předsedkyně AS DF MgA, Petra Vodičková, protože 
nemá s kým projednávat podání ve Schránce důvěry. Děkan Francán podpořil ustavení Etické 
komise JAMU a Kolegium DF již navrhlo kandidáty Mgr.et Mgr.Adélu Dědovou a BcA. Mgr. 
Romana Gombarčeka, původně navržená doc. Talpová nominaci s poděkováním nepřijala, 
zástupcem za pedagogy bude Mgr.art. Gombár.  
Následovala diskuse, v níž byla vyjasňována jednotlivá stanoviska i otázka novelizace Etického 
kodexu a jeho přijetí jako vnitřního předpisu JAMU, které by vyžadovalo změnu Statutu JAMU. 
Mohlo by se tedy uskutečnit až po podrobném projednání na všech stupních, je tedy 
realizovatelné až v delším časovém horizontu. 
Na základě všech těchto informací tedy rektor žádá, aby děkanka HF navrhla v nejbližším 
možném terminu tři kandidáty do Etické komise JAMU.  
Kvestorka navrhla, aby fakulty připravily podklady k novelizaci Etické komise do pátku 26.11., 
s čímž rektor vyslovil souhlas. Připomínky budou shrnuty na KR dne 29.11. 2021. 

➢ Rektor se dotázal děkanky Willi na motivaci změn ve složení Umělecké rady HF. Po zdůvodnění 
děkanky Willi vyslovil rektor – aniž by takto chtěl zasahovat do její kompetence a práv AS HF, 
který změny schválil – obavu neoslabí-li tyto změny odbornou akademickou kompetenci UR HF. 

➢ Rektor se zúčastní ve čtvrtek 4. 11. odloženého jednání Rady RUV na MŠMT v Praze, na němž 
náměstek Doleček očekává přítomnost všech čtyř rektorů UVVŠ. 
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Informace kvestorky:  

➢ V pracovní neschopnosti 
➢ Informovala o covidové situaci – ozval se doc. Kašparovský děkan Přírodovědecké fakulty MU a 

člen expertního týmu MŠMT ke covidu. Hledá se model jak dále postupovat – stále nezasahovat 
a nechat VŠ otevřené. Pokračujeme v systému ONT – nejsou zdarma PCR pro neočkované, 
samotestovací režim na JAMU - 7 dní v platnosti PCR i antigenní testy. Model řešení při 
pozitivních studentech nebo pedagozích – znovu zopakovat na vedeních fakult, aby byly pozitivní 
studenti vloženi do IS -  je požadováno od hygieny. Zkrátila se karanténní doba na 7 dnů, ale 
musí být doložen negativní PCR test. Děkan Francán – jedna studentka herectví je pozitivní a 
dcera od pedagoga. Ředitel Vodička – studentka z Erasmu je pozitivní, není kapacita rozmístit 
studentky na volných pokojích, proto byly spolužačky umístěny na koleji Křenová. Důležitá 
informovanost a vzájemná koordinace. Tajemnice Vondráčková poskytla informace z HF. 

➢ Dovolená – podle Zákoníku práce je nově nutné, aby zaměstnanec požádal o převod dovolené 
na další rok, není to automatické. Bude zavedeno ve spisové službě. Tematická vývěska „převod 
dovolené“ – formulář na vyplnění. Nemělo by se převádět více jak 5 dnů dovolené.  

➢ Digitalizace absolventů – ideálně digitalizovat všechny studijní spisy. Pověřená osoba – návrh 
z řad důchodců, kteří pracovali na JAMU.  
 

DF:  
➢ Proběhly dvě úspěšné premiéry v minulém týdnu – inscenace „Můj romantický příběh“ 26. 10. v 

DnO a inscenace „Cyrano z Bergeracu“ ve Studiu Marta.   
➢ Festival audiovizuálních oborů proběhne 4. - 5. 11. na DF. 

 
HF:  

➢ Pozvánka na zahájení provozu nové auly ve 13 hod. v úterý 2.11. 
➢ Pozvánka na Mezinárodní konferenci HF – 3. – 4.11. od 10 hod. v rámci týdne Akademie věd – 

prezentace knihy prof, Bártové. 
➢ Pozvánka na Mezinárodní hudební festival Setkávání Nové hudby Plus od 4. 11. 
➢ Orchestrální koncerty 4. – 5.11. v DnO. 

 
Informace pror. Mackové:  

➢ Dokončení dvou projektů CRP18+ - v minulém týdnu – jeden ve spolupráci s KU a druhý týkající 
se absolventů – finální verze.  

➢ Nutné svolat do konce měsíce Radu pro vnitřní hodnocení. 
 

Informace pror. Medka:  
➢ Plán realizace SZ – odesláno per rollam UR JAMU. 
➢ Na MŠMT Byla odeslána žádost o poskytnutí dotace na 13 CRP – poděkování všem za 

spolupráci. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ Knihovní rada – činnost knihovny byla hodnocena velmi pozitivně, delší diskuze se věnovala 

využívání elektronických informačních zdrojů (EIZ), které jsou za velmi vysoké náklady 
pořizovány, avšak využívány jsou pouze minimálním počtem uživatelů. Zástupci fakult v KR mají 
za úkol prodiskutovat na kolegiích zájem fakult o další využívání EIZ a sdělit stanovisko ředitelce 
knihovny. 

➢ Ve spolupráci s proděkany pro výzkum byla dokončena Strategie rozvoje výzkumných činností 
JAMU 21+. Po projednání v kolegiích děkana bude následovat schvalování po linii KR, UR, AS, 
SROV. 

➢ Opakovaná žádost na fakulty o kontakty na čestné doktory za účelem oslovení v souvislosti 
s plánovaným knižním vydání děkovných řečí. V termínu do 31.10. žádná z fakult kontakty 
neposlala. Termín zaslání je nově stanoven na 21.11. na sekretariát rektora. 
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➢ Knihovna pracuje na skenování diplomových prací – prvních 350 ks už je hotovo, budou dány do 
IS a katalogu knihovny, kde budou dostupné uživatelům.  

 
Informace pror. Spilky:  

➢ Podnět k předkládání žádostí na podporu studia běloruských studentů v rámci akademického 
roku 2021/2022 – žádost předložena do 1 měsíce – dvě studentky HF – bude odesláno. 

➢ Účast třech prorektorů na Kongresu asociace evropských konzervatoří a vysokých škol  
v Antverpách 4 – 7. 11. 2021, setkání s Martinem Prchalem – prorektorem v Haagu.  

➢ Revize webu – dojde ke spuštění během 5 – 10 dní. 
 

DnO– Mgr. Petr:  
➢ Shrnutí Premiér na DF a koncertů na HF. 

 
Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Pozvánka na tiskovou konferenci Komorní opery Albert Herring v DnO dne 10. 11. v 10 hod. 
 

Různé: 
Dotaz tajemnice DF na Výročí 75 let JAMU a 10 let Divadla na Orlí.  
Rektor již dříve stanovil, že vstupně bude přípravě výročí JAMU věnovat jednání kolegium 15. 11. 
Kvestorka upozornila, že stále chybí všechny potřebné insignie školy. Půjčovat si řetězy z MU není 
řešením – ideálně by bylo realizovat jejich vznik v rámci oslav 75 let JAMU.  
Rektor měl již dříve dohodnuto návštěvu na Velehradě u sochaře Otmara Olivy, autora žezla JAMU, 
s nímž chtěl ideově probrat možnosti nových řetězů či límců pro fakulty, ale zabránila tomu pandemie 
– uskuteční do konce roku.  
Ředitel Vodička upozornil na potřebu doplnit také všechny taláry.  

 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 15. 11. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS 

Teams.   

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


